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ZAPISNIK 
S 35. SJEDNICE VMO POTOK 

 
35. sjednica VMO Potok održana je 26.01.2022. (srijeda) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Marsel Gović, član VMO 
-     Emil Viola, član VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Leo Šamanić, zamjenik predsjednika VMO 
-     Alan Šustić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje godišnjeg Izvješća o radu Vijeća MO za 2021. godinu.  
2. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
3. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
 
      Zaključak: 
 

 Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvješće o radu VMO Potok za 2021. 
godinu. 

 
AD 2 

 

Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.   
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     Zaključak: 
 

 Vijeće je ponovno raspravljalo o rješavanju problematike nedostatka parkirnih mjesta 
za stanare na području Potoka. Od početka izvođenja radova i ukidanja parkirnih 
mjesta u „Benčiću“ kontinuirano se traži konačno, te predlažu privremena rješenja. 
 

 Temeljem upita građana i prijedloga člana Vijeća gdina Alana Šustića Rijeka Plusu će 
se ponoviti zahtjev za omogućavanje parkiranja u Benčiću za stanare MO Potok s 
povlaštenom parkirnom kartom, te da se cijena parkiranja za dnevne korisnike na 
području MO Potok poveća na 10 kn po satu dok se ne pronađe trajno rješenje. 
Povećanje cijene se naravno ne odnosi na iznos mjesečne pretplatne karte.  Dopis će 
se također proslijediti i gradonačelniku.   

 
AD 3 
 
Vijeće je nakon obilaska terena raspravljalo o komunalnoj problematici i donijelo sljedeći: 
 
     Zaključak: 
 

 Uočeno je da se dvije klackalice koje se nalaze s desne strane podesta na početku 
stepenica od ulice Potok prema ulici 1. maja uopće ne koriste, pa će se zatražiti 
njihovo farbanje i premještaj na neko od dječjih igrališta na području MO Potok. 
 

 Također je uočeno da je s navedene pozicije uklonjeno stablo. Budući da je u zadnjih 
nekoliko godina došlo do devastacije velikog broja zdravih stabala, od nadležnih će 
se zatražiti odgovor zbog čega je do toga došlo, te ponovno apelirati da se stabla 
ako je ikako moguće ne uklanjaju, tj. da se su slučaju opravdanosti izvrši sadnja 
novog. 

 
 Potrebno je tražiti uklanjanje stupića na području Potoka koji se nalaze uz nekoliko 

pješačkih prijelaza po sredini istih jer predstavljaju opasnost za pješake koji tuda 
prelaze cestu, a naročito zbog slabe osvijetljenosti i loše vidljivosti u noćnim satima. 

 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
  


